
 
 
 

 

Oplegmemo beantwoording technische vragen  
 
 

 
Vraag 1:  
Hoeveel gemeentelijke gebouwen in Sittard-Geleen hebben een energiegebruik van ≥50.000 
kWh elektriciteit of ≥25.000 m³ aardgas(equivalent)? Zijn deze objecten geïnventariseerd en 
geregistreerd voor de informatieplicht?  
 
Antwoord: De gebruikers van gemeentelijke panden met een energiegebruik van ≥50.000 
kWh elektriciteit of ≥25.000 m³ aardgas(equivalent) zijn aangeschreven door het bevoegd 
gezag om het inventarisatieformulier in te vullen. De diverse gebruikers hebben zelf de 
formulieren ingevuld en incidenteel gebouw-informatie gevraagd aan team Vastgoed. Het 
juiste aantal is ons niet bekend. Onze gemeente kent drie kantoorgebouwen die voldoen aan 
het gestelde binnen de genoemde plicht. Facility Services (FS) van onze gemeente is met de 
toenmalige uitvoerende instantie RUD aan de slag gegaan. Hiervoor zijn aan FS de 
inventarisatierapporten toegezonden en hebben dit met RUD besproken. Bij de drie 
kantoorgebouwen is gekeken naar erkende maatregelen met een terugverdientijd korter dan 
vijf jaar. Deze zijn uitgevoerd. Denk aan ledverlichting toepassen bij onderhouds- en 
mutatieprojecten. Daarnaast zijn de ICT-servers extern geplaats (cloud) dat fors het 
energieverbruik van de locaties heeft teruggedrongen. Ook is gestuurd op instellingen van 
installaties en vind er actieve monitoring plaats op maand verbruiken en kan snel ingespeeld 
worden op afwijkingen. Hierdoor is het energieverbruik aanzienlijk teruggedrongen. 
  
 
Vraag 2:  
Zijn de in het rapport genoemde erkende maatregelen uit de EML's (zoals LED-verlichting, 
warmteterugwinning, isolatie) technisch en economisch haalbaar toegepast op gemeentelijke 
panden? Zo niet, welke uitzonderingsgronden zijn vastgelegd? 
 
Antwoord: We hebben, gezien het toekomstperspectief van de drie kantoorgebouwen, 
ontheffing aangevraagd voor die erkende maatregelen.  De erkende maatregelen met grote 
investeringskosten en een terugverdientijd langer dan vijf jaar hoeven daarom niet uitgevoerd 
te worden. De nieuwe huisvesting in Geleen zal BENG gebouwd gaan worden. 
  
 
Vraag 3:  
Is er een standaardproces ingericht om nieuwe maatregelen met een terugverdientijd van vijf 
jaar of minder periodiek te beoordelen en toe te passen? 
 
Antwoord: Mochten er zich ontwikkelingen in de markt voordoen dat andere maatregelen 
binnen vijf jaar terugverdiend kunnen worden, zullen team Vastgoed en de gebruiker 
overleggen over hoe uit te voeren. 
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Vraag 4:  
Welke specifieke maatregelen zijn genomen om de naleving van de informatieplicht 
energiebesparing door bedrijven en instellingen te verbeteren, en hoe wordt de voortgang 
hiervan gemonitord? 
 
Antwoord: Het toezicht is een basistaak voor de omgevingsdienst dat is opgenomen in het 
werkprogramma. Verder is er extra toezicht en handhaving op basis van subsidie (SPUK 
gelden). Op dit moment is de omgevingsdienst in gesprek met haar opdrachtgevers, ook de 
gemeente Sittard-Geleen, om nadere afspraken te maken over het houden van toezicht. Dit 
is mede naar aanleiding van het rapport van de rekenkamer. 
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